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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 17. apríla 2018 

 

 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 

 

Overovatelia:  R. Mikulová, PhDr. V. Pazderová, PhD.  

 

 Starosta obce Ing J. Šamaj skonštatoval, že  vzhľadom na počet 

prítomných  poslancov 5, je zasadnutie uznášaniaschopné.  Program zasadnutia 

bol predložený na schválenie:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Projekt „Zberný dvor Dulo“ 

3. Projekty rekonštrukcie ČOV, rekonštrukcie hasičskej zbrojnice 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

 

 

Poslanci hlasovali o schválení  programu rokovania OZ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

         PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K 2. bodu:  Projekt „Zberný dvor Dulov“ 

 O zámere podania projektu na Ministerstvo životného prostredia SR 

informoval zástupca starostu Ing. P. Mišík. MŽP SR vyhlásilo výzvu na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 

(ŽoNFP) so zameraním na Triedený zber komunálnych odpadov, mechanicko-

biologická úprava zmesového komunálneho odpadu a zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľných komunálnych odpadov v ostatných regiónoch. Oprávnenou 

aktivitou je výstavba nových alebo rekonštrukcia existujúcich zariadení na zber 

odpadov – zberných dvorov. Hodnotiace kolo bude uzatvorené 30. apríla 2018. 

Na spolufinancovanie projektu je potrebná spoluúčasť obce vo výške 5%. 

 Obec dala vypracovať rozpočet na realizáciu zberného dvora, ktorý bude 

obsahovať terénne úpravy, spevnenie plochy, oplotenie, chodníky, nákup 

veľkoobjemových kontajnerov. Zberný dvor bude situovaný na pozemku KN C 

736/2 pri ČOV Dulov. 
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 Obec vopred uskutočnila verejné obstarávanie na dodávateľa, nakoľko 

MŽPSR vykoná kontrolu verejného obstarávania po ukončení konania ŽoNFP 

a následne na základe výsledku kontroly verejného obstarávania pristúpi 

k uzatvoreniu zmluvy o NFP. 

 Obec uskutočnila prieskum trhu prostredníctvom systému TENDERnet, 

ktorého sa zúčastnili traja uchádzači. Víťazom s najnižšou cenou, ktorá bola 

hlavným hodnotiacim kritériom, sa stal Dušan Ondrišík z Lazov pod Makytou. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje predloženie ŽoNFP na projekt 

„Zberný dvor Dulov“ s kódom výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-33 

 

Poslanci hlasovali o schválení predloženia ŽoNFP na projekt „Zberný 

dvor Dulov“ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje spolufinancovanie projektu „Zberný 

dvor Dulov“ vo výške 5% z predloženého projektu 

 

Poslanci ďalej hlasovali o schválení spolufinancovania projektu „Zberný 

dvor Dulov“ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje uzavretie zmluvy na realizáciu 

projektu „Zberný dvor Dulov“ so zhotoviteľom Dušanom Ondrišíkom, Lazy pod 

Makytou, vo výške pridelenej dotácie a spoluúčasti – v prípade schválenia 

ŽoNFP 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 
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K 3. bodu  - Projekty rekonštrukcie ČOV, rekonštrukcie hasičskej 

zbrojnice  

3.1 – Projekt rekonštrukcie ČOV 

S projektom rekonštrukcie ČOV oboznámil prítomných starosta obce Ing. 

J. Šamaj. Obec v roku 2017 podala žiadosť o pridelenie dotácie na odstránenie 

mimoriadne závažnej environmentálnej situácie na ČOV Dulov – I. etapa, ktorá 

bola koncom roka 2017 zrealizovaná. Obec v minulom roku tiež podala žiadosť 

o poskytnutie podpory formou dotácie na II. etapu rekonštrukcie ČOV. 

Environmentálny fond oznámil obci rozhodnutie ministra ŽP o pridelení dotácie 

vo výške 150.000 €. Jednou z podmienok poskytnutia dotácie je zabezpečenie 

spolufinancovania najmenej vo výške 5% nákladov z iných zdrojov.  

Obec si objednala verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa II. etapy 

rekonštrukcie ČOV u spoločnosti LEDAS, s. r. o. Bratislava. Podľa výšky 

vysúťaženej ceny bude uzatvorená zmluva s dodávateľom diela, od ktorej sa 

odvinie aj výška čerpanej dotácie a spoluúčasti. Všetky podklady k zmluve 

s Environmentálnym fondom musí obec predložiť do 31.05.2018. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje podanie projektu „Stavebné úpravy, 

rekonštrukcia a intenzifikácia ČOV Dulov – II. etapa“ na Environmentálny fond 

 

Poslanci hlasovali o schválení podania projektu „Stavebné úpravy, 

rekonštrukcia a intenzifikácia ČOV Dulov – II. etapa“ na Environmentálny fond 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie oznámenie o poskytnutí 

podpory formou dotácie z Environmentálneho fondu na projekt „Stavebné 

úpravy, rekonštrukcia a intenzifikácia ČOV Dulov – II. etapa“ vo výške 

150.000€ 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecný zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania 

projektu vo výške minimálne 5% z oprávnených nákladov projektu 

 

Poslanci hlasovali o schválení spolufinancovania projektu Stavebné 

úpravy, rekonštrukcia a intenzifikácia ČOV Dulov – II. etapa“ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  
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                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

3.2 – Projekt rekonštrukcia a obnova hasičskej zbrojnice 

 Starosta obce pripomenul OZ, že v septembri 2017 schválilo podanie 

projektu „Rekonštrukcia a obnova hasičskej zbrojnice na Ministerstvo vnútra 

SR. 

 Vo februári 2018 bolo obci zaslané rozhodnutie o pridelení dotácie vo 

výške 28.342,55 €. Obec Dulov uskutočnila prieskum trhu prostredníctvom 

systému TENDERnet. Na predloženie cenovej ponuky boli elektronicky 

oslovené 3 spoločnosti. Cenovú ponuku predložila jedna spoločnosť – MIMIS, 

s. r. o. Višňové, s cenou 29.605,74 €. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie rozhodnutie Ministerstva 

vnútra SR o pridelení dotácie vo výške 28.342,55 € na Rekonštrukciu a obnovu 

hasičskej zbrojnice. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania 

projektu vo výške minimálne 5% z celkových výdavkov 

 

Poslanci hlasovali o schválení spolufinancovania projektu „Rekonštrukcia 

a obnova hasičskej zbrojnice“ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje uzavretie zmluvy na realizáciu 

projektu „Rekonštrukcia a obnova hasičskej zbrojnice“ so zhotoviteľom MIMIS, 

s. r. o. Višňové, vo výške 29.605,74 € 

 

Poslanci hlasovali o uzavretí zmluvy so zhotoviteľom MIMIS s. r. o. 

Višňové, vo výške 29.605,74 € 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 
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3.3 – Projekt rekonštrukcia obvodového plášťa požiarnej zbrojnice 

v Dulove 

Starosta obce Ing. J. Šamaj informoval prítomných, že Obec Dulov 

reagovala na výzvu Ministerstva vnútra SR – dotácie na rekonštrukciu 

hasičských zbrojníc, konkrétne na rekonštrukciu obvodového plášťa požiarnej 

zbrojnice. Žiadosť o dotáciu obec podala z titulu zateplenia budovy MŠ 

v minulom roku. 

 Rekonštrukcia obvodového plášťa zbrojnice zabezpečí úsporu nákladov 

na energie a hlavne jednotný vzhľad budov, ktoré tvoria jeden zastavaný celok. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje podanie projektu „Rekonštrukcia 

obvodového plášťa požiarnej zbrojnice v Dulove“ vo výške 24.909,68 € 

 

Poslanci hlasovali o schválení podania projektu „Rekonštrukcia 

obvodového plášťa požiarnej zbrojnice v Dulove“ 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje spolufinancovanie projektu 

„Rekonštrukcia obvodového plášťa požiarnej zbrojnice v Dulove“ vo výške 

minimálne 5 % z celkových výdavkov. 

 

Poslanci hlasovali o spolufinancovaní projektu vo výške minimálne 5% 

z celkových výdavkov 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K 4. bodu  - Rôzne 

Návrh na čerpanie rezervného fondu predložila Ing. R. Dzurová. 

V decembri 2017 po nočnej víchrici bola obhliadkou majetku obce zistená škoda 

na budove TJ. Silný vietor odniesol časť strešnej krytiny aj so strešným drevom 

na okolité pozemky. Majetok je poistený, škoda bola nahlásená poisťovni. 

Poškodený majetok bol neodkladne zabezpečený proti ďalším škodám. 
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Likvidácia škôd nebola rozpočtovaná, preto bolo schválené čerpanie rezervného 

fondu vo výške 6.000 €. 

Oslovené stavebné spoločnosti pre dlhodobo nepriaznivé počasie odmietli 

opravu v zimnom období. V súčasnosti obec previedla prieskum trhu. 

Z oslovených subjektov najnižšiu cenu podala spoločnosť Losstav s. r. o. zo 

Streženíc – 6.573,52 €. Obec navrhuje práce realizovať z Rezervného fondu 

obce. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie výber zhotoviteľa na opravu 

strechy šatní TJ – Losstav s. r. o., Streženice 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove ruší „Uznesenie č. 48 z 12.12.2017 bod B/ 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky vo výške 

6.000 € na likvidáciu škôd spôsobených živelnou pohromou – víchricou na 

budove šatní TJ v zmysle ustanovenia § 10 odsek 9 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. 

 

Poslanci hlasovali o zrušení Uznesenia č. 48 z 12.12.2017 a schválení 

použitia prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky vo výške 6.000 € na 

likvidáciu škôd spôsobených živelnou pohromou 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté ďalšie uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje použitie prostriedkov rezervného 

fondu na bežné výdavky vo výške 6.573,52 € na likvidáciu škôd spôsobených 

živelnou pohromou – víchricou na budove šatní TJ v zmysle ustanovenia § 10 

odsek 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v z.n.p. 

 

Poslanci hlasovali o použití prostriedkov z rezervného fondu 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 
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Ing. R. Dzurová ďalej informovala prítomných o čerpaní rezervného 

fondu. Čerpanie rezervného fondu je podmienené schválením obecného 

zastupiteľstva. Súčasný stav rezervného fondu je 13.471 €. Doplnenie 

rezervného fondu sa predpokladá v júni 2018 – rozdelením prebytku 

predchádzajúceho roka v Záverečnom účte. 

V predchádzajúcich uzneseniach boli schválené: 

- Rekonštrukcia ČOV Dulov II. etapa – spoluúčasť obce 7.500 €, z toho 

navrhujeme 5.300 € z rezervného fondu a zvyšok úpravou 

kapitálového rozpočtu 

- Rekonštrukcia a obnova hasičskej zbrojnice – spoluúčasť 1.480,28 €, 

čerpanie rezervného fondu 1.500 € 

Spolu s čerpaním cca 6.600 € na opravu šatní – uznesenie – 15/2018 bude 

rezervný fond vyčerpaný. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje použitie prostriedkov rezervného 

fondu na kapitálové výdavky vo výške: 1.500 € na Zberný dvor – spoluúčasť, 

5.300 € na rekonštrukciu ČOV – II. etapa, časť spoluúčasti 

 

Poslanci hlasovali o schválení použitia prostriedkov rezervného fondu 

Výsledok hlasovania: 

Za:  5 hlasov   (Ing. V. Backo, , R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  

                                      PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan.) 

Proti:       0 hlasov 

Zdržal sa: 0 hlasov 

 

R. Mikulová v bode rôzne predložila prítomným „Návrh zápisu do 

kroniky za rok 2017“. Dňa 9. marca 2018 bol na Obecnom úrade odovzdaný od 

J. Pariševa „Návrh zápisu do kroniky za rok 2017“. Následne Obecný úrad 

zaslal návrh poslancom Obecného zastupiteľstva na jeho pripomienkovanie. Pán 

Parišev dňa 17. apríla 2018 doručil na Obecný úrad doplnok k zápisu do 

kroniky. 

Nakoľko nie je presne stanovené, v ktorej časti zápisu za rok 2017 bude 

tento „doplnok“ zapísaný, doporučujeme jeho upresnenie. Zároveň je potrebné 

prepracovať odsek „Náboženský život“, ktorá je teraz v rozpore s doplnkom 

k zápisu. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie „Návrh zápisu do 

kroniky za rok 2017“ s doporučením zosúladenia pôvodnej kapitoly 

„Náboženský život“ s predloženým doplnkom, ktorý bol doručený na Obecný 

úrad 17.04.2018 
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K 5. bodu:  Diskusia 

  

Starosta si zobral úvodné slovo, keďže nepredkladal správu o činnosti. Ukázal 

prítomným fotodokumentáciu lávky medzi Dulovom a Horovcami, ktorá je už 

upravená, chodník na OcÚ Dulov, vysádzanie líp na „Pietnom mieste“ ale aj pri 

kríži. Po ukončení prezentácie dal slovo poslancom a prítomným občanom. 

J. Parišev: V Štátnom archíve som oslovil pracovníkov, či existujú záznamy 

z toho ako sa spojili obce. Považoval som sa dôležité doplniť to do kroniky, 

nakoľko to neuvádza ani moja predchodkyňa. Doplnok sa uvedie na koniec 

všetkých kapitol, aby budúce generácie vedeli ako sa spájali obce, alebo napr. 

študenti, ktorí študujú tieto smery. Historik p. Kohút sa o tom tiež nezmienil. 

Starosta: Načo sa má písať doplnok, keď ešte nie je nič napísané. Podľa mňa by 

sa to malo doplniť do kapitoly „Náboženský život“. Preto sa to len berie na 

vedomie a doporučuje sa zosúladiť doplnok s pôvodným textom. Ešte je na zápis 

dosť času, tak to zosúladíme do kapitoly „Náboženský život“ kam to podľa mňa 

patrí. J. Parišev: Na školení nám povedali, ak zistíme nové dôležité skutočnosti, 

máme ich dať na OZ na schválenie. Spracovávam kroniku 33 rokov a keď aj po 

mne ju bude niekto písať, tak to bude ako doplnok. Ak si ale myslíte, že to treba 

doplniť do „Náboženského života“ tak nie je problém. 

 

J. Parišev: Mám tri otázky: 

1. Som rád že sa bude robiť II. etapa rekonštrukcie ČOV. Študoval som na 

internete, že je tam na technológiu 12/24 mesiacov záruka. Čo ak sa zistí neskôr 

krytá vada? 

2. Bude mať obec svojho odborníka na ČOV? Pri výstavbe bude prítomný 

odborník z obce? 

3. Čítal som, že sa budeme podieľať na ČOV, ale ČOV bude pracovať aj pre 

Horovce. Ako sa oni budú podieľať? 

Starosta odpovedá:  

1. ČOV bude poistená, neviem, či proti skrytým závadám, ale to sa prípadne dá 

pripoistiť. Alebo bude treba rátať s tým, že z toho bude zisk a prípadné vady sa 

budú hradiť z neho. Nikto nedá dlhšiu záruku na technológiu ako 24 mesiacov. 

Tak či tak, ČOV bude v nepretržitej prevádzke a napr. po 6 rokoch môže dôjsť 

k tomu, že sa opotrebuje.  

2. Pri stavbe bude spôsobilá osoba alebo organizácia zodpovedná za kvalitu. Ing. 

Michálek to napr. byť nemôže, lebo nemá potrebné vzdelanie. Pri I. etape robil 

dozor Ing. Petráš, ktorý robí dozor aj na ČOV v Nemšovej a myslím že ho 

oslovím aj do II. etapy, lebo pracoval zodpovedne a nemám dôvod ho meniť. 

3. Ak by žiadalo dotáciu konzorcium alebo skupina obcí, podieľali by sa všetci. 

Ale tu je žiadateľom Obec Dulov, preto sa podieľame my, lebo je to dané zo 

zákona a pri každej dotácií sa postupuje takto. Je to náš majetok a aj oprava 

pôjde do nášho majetku, bude zveľadený náš majetok. Od Horoviec sa vyberá 

len stočné. PhDr. V. Pazderová, PhD.: Podľa zákona o účtovníctve nemôže obec 
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Horovce prispievať na majetok, ktorý nie je v jej vlastníctve. To by sme im 

museli dať ½ ČOV do vlastníctva. Ing. V. Backo: Ani my sme im nemohli 

prispieť na nový cintorín, lebo by naň nedostali peniaze. To je to isté. J. Parišev: 

Takže réžijné a iné N pôjdu všetko z daní občanov? Ing. P. Mišík: Máme 

stanovenú cenu za stočné od URSO a tá sa vyberá od občanov. Starosta: URSO 

stanovuje optimálnu cenu, do ktorej teraz už pôjdu aj odpisy čo tu nebolo 10 

rokov. Nemôžeme ísť proti zákonu. Vyberie alebo vytvorí sa spoločnosť ako 

napr. PVS, kt. by mala ČOV v prevádzke a potom by sa to mohlo riešiť inak. Ak 

by sme sa na tom nepodieľali my, nedostali by sme peniaze. To je bežný postup. 

J. Parišev: Ja som sa chcel len spýtať, či by sa nedalo s Horovcami podieľať. 

Starosta: Horovciam sme prefakturovali určitú časť N keď boli zvýšené. 

 

  

  Starosta obce Ing. J. Šamaj sa poďakoval za účasť  prítomným a ukončil 

zasadnutie. 

 

 

Zapísala: Ing. R. Dzurová   

 

      

        v. r. 

Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________ 

                   O v e r o v a t e l i a 


